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Zápis č. 1/2022 z jednání OMR Havlíčkův Brod dne 26.1.2022 
 
Jednání proběhlo dle Stanov ČMMJ 
Místo konání: kancelář OMS Havlíčkův Brod 
 
Přítomen:  
Ing. Ervín Hausvater, Mgr. Lenka Burešová, Ing. Vlastimil Pavlík, Zdeněk Běhounek, Josef 
Kořínek, Milan Kříž, Lukáš Kalenský, Josef Žaloudek, Jan Slavětínský – přítomen konferenčně 
 
Omluven: Bc. Jakub Sedlák, Karel Lepeška, 
 
za DR: Ing. Roman Vácha 
za sekretariát OMS: Lubomír Stejskal 
 
Program: 
1) Zahájení, kontrola zápisu 
2) Zpráva předsedy OMR 
3) Zprávy předsedů komisí 
4) Zpráva předsedy DR 
5) Informace kanceláře OMS 
6) Různé 
7) Diskuse 
8) Závěr 
 
1) Z jednání: Zahájení provedl a jednání rady dále řídil Ing. Ervín Hausvater, CSc. 
Ověřením zápisu z jednání byla předsedou OMR pověřena: Mgr. Lenka Burešová 
Zápis č. 7/2021 z jednání OMR přednesl: jednatel OMS Lubomír Stejskal 
 
2) Zpráva předsedy OMR 
a) Ing. Hausvater – úvodem přivítal všechny členy myslivecké a předsedu dozorčí rady 
b) poděkoval za práci jednateli OMS Havlíčkův Brod a navrhl OMR navýšení hrubé měsíční 
mzdy jednatele o částku 500,-Kč, podal návrh na hlasování 

Hlasování OMR o předneseném návrhu   

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7 0 1 

c) zajištění chovatelské přehlídky trofejí 2022 – vzhledem k plánovanému datu uspořádání a 
celkových organizačních příprav ChPT, její logistiky a termínů souvisejících s přehlídkou, 
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(zajištění spolupráce s ORP, přípravu výstavních prostor, sestavení a nominace hodnotitelské 
komise, hodnocení trofejí, návrhy a zpracování dokumentace, tisky, instalace trofejí, sestavení 
programu přehlídky, doprovodné akce, informovanost veřejnosti), apeluje na mysliveckou 
komisi a jejího předsedu (nepřítomen) k bezodkladnému zahájení jednání a činnosti v této 
věci. 
d) informoval o plánovaném jednání KKR dne 17.2.2022 na KÚ Kraje Vysočina v Jihlavě. 
Vzhledem ke svému pracovnímu vytížení se sám nemůže jednání zúčastnit, zastoupením v 
jednání za OMS pověřil místopředsedkyni Mgr. Lenku Burešovou, jako náhradního člena pak 
Milana Kříže. Oba jmenovaní se zastupováním souhlasí. 
e) přednesl návrh na vypracování nových interních a finančních podmínek pro pořádání kurzů 
uchazečů o I. lovecký lístek. Pověřil delegované členy OMS, aby na KKR dne 17.2.2022 vznesli 
dotaz na možné sladění podmínek, případně zjištění stavu věci u ostatních OMS v kraji. 
 
OMR bere na vědomí bod a), c), d) e), schvaluje bod b) zprávy 

3) Zpráva předsedkyně KPK 

a) informovala o zahájení a běhu kurzu adeptů ročníku 2022-2023, v kurzu je 12 studentů, 
všichni jsou členy ČMMJ, jsou pojištěni, obdrželi studijní materiály, mají roční předplatné 
mysliveckých periodik, jsou umístěni pro vykonání praxe v MS nebo HS. Vyčíslila příjmy a 
prvotní náklady běžícího kurzu.  

b) poděkovala členům MS Okrouhlička a zvlášť panu Milanu Křížovi za příkladnou a perfektní 
spolupráci a přípravu zázemí výuky adeptů na novém místě, za přípravu prostor. Kladná 
odezva je jak u adeptů samotných, tak u lektorů.   

c) k vypsání a uspořádání kurzu pro myslivecké hospodáře – zatím dva zájemci, uzávěrka 
přihlášek 15.3.2022  

d) informovala o zajištění prostor na závěrečné opakování ke zkouškám adeptů (26.3.2022) a 
na zkoušky z myslivosti kurzu 2021-2022 (1. a 2.4.2022) – Hostinec u Palánů v Perknově, dále 
o termínech a zajištění praktické výuky střelectví (5. a 12.3.2022) střelnice Sanima a střelnice 
OMS Havl. Brod.  

e) vyzvala členy OMR k podání návrhů na ocenění nebo vyznamenání členů ČMMJ  

- bez návrhu 
 
OMR bere na vědomí bod a), b), c), d), e) zprávy 

Zpráva předsedy EK 

a) přednesl zprávu o výsledku inventury ze dne 19.1.2022, provedl její rozbor a na základě 
návrhu inventarizační komise přednesl návrhy  

1) na ponížení hmotného majetku OMS s převedením položek nižších než 80.000, -Kč do 
seznamu běžného majetku OMS,  

2) na odpis a vyřazení položek ze seznamu hmotného majetku, 

3) zaevidování nově nabytých položek do seznamu běžného majetku OMS.  

(viz „Zápis inventarizační komise ze dne 19.1.2022 – kopie přílohou zápisu jednání OMR) 



b) předložil návrh rozpočtu OMS Havl. Brod pro rok 2022, vyhodnotil stav členské základny a 
stav výběru členských příspěvků, odvody příspěvků a platby vůči ČMMJ (kopie návrhu rozpočtu 
2022 přílohou zápisu) 

c) Předseda OMR Ing. Ervín Hausvater podal návrh na samostatnou diskusi k rozpočtu na rok 
2022  

a provedl rozbor návrhu rozpočtu dle jednotlivých položek ve všech oblastech. 

1) Lukáš Kalenský – dotaz k jednotlivým položkám rozpočtu, k původu jejich vzniku, způsob 
kalkulace finančních částek, požadoval objasnění pojmů v rozpočtu 

2) Ing. Vlastimil Pavlík, Ing. Hausvater, Mgr. Lenka Burešová, Ing. Roman Vácha, Milan Kříž 

– podrobnější objasnění pojmů spolu s rozborem finančních částek jednotlivých položek 

3) Ing. Roman Vácha navrhl OMR, aby rozpočet pro rok 2022 byl po jeho schválení na OS 

zveřejněn členské základně. (webové stránky OMS) 

4) po ukončení diskuse nad rozpočtem předseda OMR navrhl lhůtu /únorové jednání OMR/ 

pro případné připomínky, jejich možné zapracování a dále na tomto zasedání hlasovat o 

předložení navrženého rozpočtu na jednání OS 2022 (23.3.2022)  

 
OMR bere na vědomí bod b), c), schvaluje bod a) zprávy 
 
Zpráva předsedy SK                    
(telefonická konference, vstup do jednání při zprávě předsedy SK) 
a) informace o jednání s orgány PČR ohledně návrhu na pronájem brokové střelnice v majetku 
OMS. Vzhledem k podmínkám a možným negativním dopadům pro majitele a provozovatele 
střelnice /OMS/ střelecká komise po svém zasedání dne 12.1.2022 možnost pronájmu 
nedoporučuje.  

b) vyhodnocení střeleckého závodu Zamykání střelnice dne 9.1.2022 na loveckém kole 
c) vyúčtování střeleckých akcí za rok 2021 (p. B. Zackl/jednatel OMS) 
d) rozpočet 2022 v oblasti střelectví konzultoval při jeho sestavování s ekonomickou komisí, 
děkuje členům OMR za schválení nákupu automatické vrhačky a za tímto účelem k uvolnění 
finančních prostředků v rozpočtu, k samotnému celkovému rozpočtu, jelikož je vyrovnaný, 
nemá připomínek. 
e) informace z jednání střelecké komise (12.1.2022), návrh na zvýšení finančních položek u 
startovného do střeleckého závodu v roce 2022, vypracování propozic ke střeleckým závodům 
 
OMR bere na vědomí body a), b), c) d) e) zprávy 
 
Zpráva předsedy KK 
Na požádání předsedy KK informaci přednesl jednatel OMS 
a) požadavek na přeložení původního termínu (17. – 18.9.2022) všestranných zkoušek, XVI. 
ročníku Putovního poháru hejtmana Kraje Vysočina na termín 10. – 11.9.2022.  

OMR bere na vědomí bod a) zprávy 

 

4) Zpráva předsedy DR 

- bez zprávy 



5) Informace kanceláře OMS 

- informace o podaných žádostech na dotace OMS k pořádání kynologických akcí v roce 
2022, město Havlíčkův Brod žádost na příspěvek Havlíčkobrodský pohár zamítlo, město 
Chotěboř příspěvek na VZ XVI. ročník PPHKV odsouhlasilo, podpis smlouvy, dotace ve 
výši 20.000,-Kč 

- výzva pro MS/HS o zaslání návrhů na ocenění a vyznamenání členů, termín 15.2.2022 

- výzva pro MS/HS o zaslání hlášení „Pachový ohradník“ výstup na KV a o pokračování 
programu v roce 2022, lze navýšit nebo přerozdělit délkové úseky (cca 2 km) 

- výkup čelistí černé zvěře, fakturace vůči MS, HS a honitbám ukončena, vypracována a 
odeslána hodnotící zpráva OMS pro KV 

- ukončeno rozeslání schválených finančních částek (12/2021) mysliveckým spolkům 
pořádajícím kynologické akce, celková částka 37.000, -Kč  

- splnění pověření v souvislosti s nákupem dataprojektoru, zakoupen 28.12.2021 

- informace k Ročenka 2022 – v prodeji 

OMR bere na vědomí 

 

6) Různé 

- Ing. Roman Vácha informoval o vlastním předběžném jednání se zástupci ORP v okrese 
v souvislosti s přípravami a konání ChPT 2022 

7) Diskuse: 

- bez diskuse 

Členové myslivecké rady vzali na vědomí a schvalují ve shora uvedených bodech zprávy 
předsedy OMS a předsedů komisí 

a termín příští rady stanovují na 23. února 2022 od 16:30 hodin v kanceláři OMS 

Rada pověřuje a ukládá:  

1) Mgr. Lence Burešové a jednateli OMS jako zástupcům na jednání KKR dne 17.2.2022 
nadnést projednávání bodů: 

a) konzultace podmínek a průběhu kurzů adeptů myslivosti, možné přiblížení nebo 
sjednocení v kraji 

b) přednést návrh na sjednocení finančních podmínek pro přihlašování psů na kynologické 
akce v rámci Kraje Vysočina 

8) Ing. Hausvater poděkoval přítomným za věcnost a pozornost a jednání rady ukončil. 
Přílohy: kopie Zápisu inventarizační komise ze dne 19.1.2022+seznamy majetku 
               kopie Návrhu rozpočtu 2022 
 
předseda OMR: Ing. Ervín Hausvater CSc                                            Zapsal: Lubomír Stejskal      
                                                                                                                            jednatel OMS 
 
                                                         Zápis ověřila: Mgr Lenka Burešová    



 


